



Hong Kong Equestrian Federation 香港馬術總會

Office: HKJC Shatin Racecourse, 8/F Central Complex, Shatin, New Territories, Hong Kong

地址：香港沙田馬場綜合大樓八樓

Tel 電話：(852) 2966 5078 Fax 傳真：(852) 2966 5082 Website 網址：www.hkef.org Email 電郵：info@hkef.org

12th August 2022

Dear Members,

RE: HKEF Membership Renewal 2022 - 2023

We would like to inform you that your membership for the season 2021 - 2022 will expire on 31st August 2022. For renewal, please complete the enclosed Membership Renewal & Correspondence Update Form and submit it by email to yuki.tsang@hkef.org, return it in person or by post to the HKEF office together with the Payment Record or a Crossed Cheque on or before the expiry date. (HKEF Address: 8/F Central Complex Building, Shatin Racecourse, New Territories, Hong Kong.)

Payment Methods

◇ Faster Payment System (FPS) FPS ID: 0892570 (HK Equestrian Federation)
◇ Payment by Post to HKEF Office Send a crossed cheque payable to “ Hong Kong Equestrian Federation ”
◇ HKEF bank account for direct pay-in Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited, A/C no: 411-0-326427-0
◇ Cash (In person)

Subscription fee for 2022 – 2023 (For the period from 1st September 2022 to 31st August 2023):

Ordinary Members: Annual Subscription **HK\$400.00**

Junior Members: Annual Subscription **HK\$400.00**

Thank you once again for your continuous support. For any enquiries or assistance, please do not hesitate to contact our office at 2966 5078.

Yours sincerely,

Miranda Leung
Chairman of Membership, Sponsorship and Communication Sub-committee
Hong Kong Equestrian Federation



Hong Kong Equestrian Federation 香港馬術總會

Office: HKJC Shatin Racecourse, 8/F Central Complex, Shatin, New Territories, Hong Kong

地址：香港沙田馬場綜合大樓八樓

Tel 電話: (852) 2966 5078 Fax 傳真: (852) 2966 5082 Website 網址: www.hkef.org Email 電郵: info@hkef.org

親愛的會員:

有關2022 - 2023 年度會員續會通知

你的 2021 - 2022 年度會籍將於 2022 年 8 月 31 日到期，現隨函附上 2022 - 2023 年度的會員續會及資料更新表格。煩請填妥表格，連同付款記錄或劃線支票，於到期之前，電郵致 yuki.tsang@hkef.org、親臨或郵寄至本會辦理。(地址：香港新界沙田馬場綜合大樓八樓香港馬術總會)

付款方式

◇ 轉數快 轉數快識別碼: 0892570 (HK Equestrian Federation)
◇ 郵寄到本會秘書處 郵寄劃線支票，抬頭請填寫: 「香港馬術總會」
◇ 直接存款至本會渣打銀行戶口 帳戶號碼為 411-0-326427-0
◇ 現金 (請親臨本會提交)

2022 - 2023 年度續會年費 (2022 年 9 月 1 日至 2023 年 8 月 31 日):

普通會員: 續會年費為港幣 400 元

少年會員: 續會年費為港幣 400 元

本會再次感謝你對我們的鼎力支持。如有任何查詢或需要協助，請致電 2966 5078 與本會秘書處聯絡。

敬祝安康

香港馬術總會
會員、贊助及傳訊事務委員會主席
梁陳智明 謹啟

二零二二年八月十二日